

Protokoll Styrelsemöte Tidaholms Brukshundklubb

Datum: 2016-02-23
Tid & Plats: 18:30-21:00 Klubbstugan Nyled
Närvarande: Ordf. Maria Rothzén (Vice Ordf.)
 Sekr. Jeanette Coltén Ferm
 Kassör Elisabeth Pettersson
 Övriga deltagare: Viktoria Svensson
 Pär-Anders Teike
 Lena Lycksell
 Ulrica Larsson
 Ulrika Vikenmark
 Håkan Jansson

Anmält Tina Rosén Lindh

Frånvaro:

Ers. Suppleant: Ulrika Vikenmark

Bordlagd Beslut

- §13** Vice Ordförande Maria Rothzén hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.
- §14** **Dagordningen:** Godkändes.
- §15** **Till protokolljusterare valdes:** Ulrica Larsson & Vicky Svensson
- §16** **Föregående mötes protokoll:** Föregående mötes protokoll lästes upp och godkändes.
Konstituerande mötesprotokoll lästes upp, kompletterades och godkändes
- §17** **Frågor:**
- a)** Kan vi beställa 50st hållare rallylydnadsskyltar i aluminium, kostnad 2500kr
Styrelsen bifaller
 - b)** Kan styrelsen godkänna att Monica Mörk 19581110-5922 får "läsbehörighet" till Bg för utställning?
Styrelsen bifaller
 - c)** Är det ok att Maud köper in priser på utförsäljning, CULT? Kostnad 3000:-
Styrelsen bifaller
- §18** **Rapporter:**
- a)** Kassör: Transaktionsrapport Se Bilaga 1, Formulering regler för Bonustimmar se Bilaga
 - b)** Utbildning se rapport
 - c)** Tävling se rapport
 - d)** Tjänstehund se rapport
 - e)** Agility Tävlingen i ridhuset på lördag 27/2, det mesta klart.
"Distriktsmöte" 5 mars, Maria & Vicky åker.
Vickys son Erik har tillverkat skyltar till klubben formade som en hund med texten tävling att sätta upp som vägvisare. Neonröda med svart text
Inget att rapportera/styrelsen
 - f)** Stugan
 - g)** Köket -
 - h)** Plan Inget att rapportera/styrelsen
 - i)** RUS Inget att rapportera/ Ulli
 - j)** PR-info
 - k)** Trivsel Tillsätta arbetsgrupp att anordna pubkväll/ Ulrika, Maria & Vicky
 - l)** SHU -
 - m)** Utställning se rapport
 - n)** Draghund Inget att rapportera/ Karina
 - o)** Nosework se rapport
 - p)** Rallylydnad se rapport

Justeras 1: _____

Justeras 2: _____

	q) Övriga rapporter	
§19	Skrivelser:	
	a) Inkomna IN16008 Träningsstävling Skaraborg-mail	
	b) Utgående	
§20	Bordlagda frågor	
	a) Ordinare representanter samt Suppleanter till Distriktsmöten.	x
	Ord. Tina, Elis, Jeanette & Vicky	
	Suppl. Ulrica	
§21	Övriga frågor:	
	a) Genomgång av förslag på regeltext ang. premieringar av klubbens medlemmar(Tina) Se Bilaga 2. Förslag är att ändra följande: Agilitykrav CH krav båda, milersättning vid SM 18.50kr/mil, Ta bort sista raden efter "klubbens arbete"	x
	b) Bestämma datum för årets styrelsemöten samt medlemsmöten	x
	c) Vilka åker på distriktets årsmöte? Elis & Tina. Åker Åse med har hon en röst.	x
	d) 4) Bestämma datum för ev. träningshelg till hösten!	x
	17-18 september	
	Agility, Bruks, Rally, ProvaPå Nosework-Drag-Dogparkour? Kolla med Karina...	
§22	Närmast förestående verksamhet:	
	27 feb Agilitytävlig ridhuset	
§23	Nästa möte:	
	15 mars kl.18.30	
§24	Ordförande förklarade mötet avslutat kl. 21.10	

Ordf. Maria Rotzén

Skr. Jeanette Coltén Ferm

Justeras 1: _____

Justeras 2: _____

Rapporter

Ämne: Rapport_Kommittéer_Utb

Rapport till styrelsemöte 23/2

Anmälningar till kurser kommer in löpande. Några är fullbokade men inte alla.

Hölls ett instruktörmöte den 18 feb med god uppslutning.

Informerade om upplägget under våren(året) då vi frångår mer och mer att alla kurser startar samtidigt.

Detta kommer innebära större ansvar på hantering av anmälningar, utskick till deltagare samt inbetalningar av avgifter av respektive kursledare.

Vi har fortfarande ingen köksansvarig så köket sköts som under hösten med "betalning" näst sista gången. Eventuellt kommer Ulrika Larssons samt Jeanettes mammor att hjälpa till att plocka fram, sätta på kaffe och plocka bort på tisdagar och onsdagar. Ulrika handlar till kursernas fika.

Lista med pågående kursverksamhet, namn och telefonnummer till ansvarig ledare samt kursstart och slut kommer finnas på anslagstavlan.

Under kurstid har "kurserna" förtur till planer och utbildningslokaler, övriga är välkomna att nyttja anläggningen i samråd med instruktörerna.

KUL-möte hålls på Billinge BK den 17 mars, Jeanette åker.

Muh Jeanette

Ämne: SV: Rapport från Kommittéerna

Tävlingskommittén!

Här kommer tävlings kommitteens rapport.

Vi har bestämt ett möte den 13e mars på klubben då vi kommer att gå igenom vårens tävlingar.

Kommer att inventera vårt tävlings material, funktionärer och sist men absolut inte minst, marker.

I vår har vi 3 officiella tävlingar (Sök LKL-EKL, Spår LKL-HKL,AKL Spår) och ett Lydnads KM.

Som vanligt vill vi vara bäst på att arrangera tävlingar så vi hoppas och tror att det finns funktionärer i massor. ☺

Vi ses o hörs !

Gumman

Ämne: Rapport_Kommittéer_TjH

Rapport från Tjänstehundskommittéen Patrullhund

Jeanette har varit på möte med distriktets Tjänstehundsansvariga på Skövde BK den 21 feb.

Kommittéen ber om hjälp och behöver utöka antalet aktiva för att ro verksamheten iland.

Ökat krav har nu kommit uppifrån att det är ok/vi ska rekrytera nytt folk och hundar till Patrullhundssidan för att fylla de platser som idag är vakanta.

Information kommer ske ute på klubbarna för att fånga upp så många lämpliga som möjligt.

Patrullhund Bruks kommer hädanefter att ingå i ALI-utbildning likväl som övriga Bruksgrenar.

DM Patrullhund ska enl. turordning iår hållas av Habo/Mullsjö. Åke tar med sej frågan hem om detta är möjligt. Tävlingen hålls sista helgen i maj eller 1:a i juni.

Muh Jeanette

Ämne: Re: Rapport från Utst Kommittén

Hejsan!

Vi har haft möte angående utställningen idag (fre) och fått mycket gjort.

Men, någon budget för utgifter (över 1000:-) hinner vi inte få fram till detta mötet.

Ni får mer än gärna hjälpa oss att sprida info om utställningen.

Hälsningar

Åsa

Ämne: Re: SV: SV: Rapport från Nosework Kommittén

Nosework!

Klubben har nu fyra ekipage som har gjort godkänt doftprov på eukalyptus och är klara för att få tävla klass 1. Senast godkända är Susanne Wilhelmsson, Bitte Andersson och Elisabeth Enghed.

Den 19 mars håller Svenska Noseworkklubben årsmöte i Göteborg. I dagsläget är det jag och Bitte Andersson som kommer att åka och ev. Susanne Wilhelmsson om jobbet tillåter.

Det skall bli intressant att höra hur diskussionerna går kring både tävlingsreglerna och även certifieringen av instruktörer. Det är mycket prat om detta för tillfället.

//Karina

Ämne: Rallylydnad

Hej

Skickar en rapport från rallylydnadskommitt'en.

Inga aktiviteter inom rally nu, eftersom det är snö och kallt. En inomhushall står på önskelistan.....

Nyböjar- och fortsättningskurs startar 3 april och 10 april.

Nya skylthållare i aluminium kommer snart.

Ann-Mari